2015-16 BSP#2 Group Time Discussion
(A) 祈禱：天主聖神！請燃點我心！(請組長跟隨下列步驟，用十分鐘帶领組員祈禱。) Prayer: Holy Spirit! Set my heart on fire! (Group leader will take 10 minutes to lead your group to pray, following the instructions below.)
1. 禱告開始，十字聖號後一起唸：「天主聖神！請燃點我们的心！」
Prayer begins, do the sign of the cross and say, “Holy Spirit! Set our hearts on fire!”
2. 請一組員讀依12的感恩歌。
Invite a group member to read the thanksgiving hymn in Is. 12.
3. 大家默想三分鐘。默想中，請思考下列感恩歌中的經文：
· 「你們應稱頌上主，呼號他的名! 將他的作為宣告於萬民」 (12:4) - 為何要「呼號他的名」？「他的作為」是甚麽？
· 「熙雍的居民」(12:6)與你有何關係？
Use 3 minutes to meditate on the following verses in the hymn:

· “Give thanks to the LORD, acclaim his name; among the nations make known his deeds”(12:4) – Why “acclaim his name”? What were “his deeds”?

· “O city of Zion”(12:6) – What does this city have to do with you?
4. 這默想帶給你甚麽感受和決定？Did this meditation bring you any special feelings and decisions?
5. 組長帶领大家一起頌唸聖三光榮頌，隨經文將剛才默想的感受和決定一起交給天主，讓衪帶领。禱告完。
Group leader will lead everyone to say Glory Be. Present the feelings and decisions from the mediation to God as you say the prayer. End of prayer.
(B) 重温和討論(十五分鐘)。Discussion and Review  (15 minutes)
1. 請解釋下列出自十一章默西亞與其王國的預告，如何應驗在耶穌身上：
· 由葉瑟的樹幹將生出一個嫩枝，由它的根上將發出一個幼芽(11:1)
· 上主的神，智慧和聰敏的神，超見和剛毅的神，明達和敬畏上主的神將住在他內(11:2)
· 以他口中的棍杖打擊暴戾者，以他唇邊的氣息誅殺邪惡者(11:4)
Is. 11 foretells the Messiah and his kingdom. Explain how the following passages from this chapter are fulfilled in Jesus:
· But a shoot shall sprout from the stump of Jesse, and from his roots a bud shall blossom (11:1)

· The spirit of the LORD shall rest upon him: a spirit of wisdom and of understanding, A spirit of counsel and of strength, a spirit of knowledge and of fear of the LORD (11:2)

· He shall strike the ruthless with the rod of his mouth, and with the breath of his lips he shall slay the wicked (11:4)

2. 「上主的神，智慧和聰敏的神，超見和剛毅的神，明達和敬畏上主的神將住在他內」(11:2) - 按教理1831聖神七恩是甚? 
“The spirit of the LORD shall rest upon him: a spirit of wisdom and of understanding, A spirit of counsel and of strength, a spirit of knowledge and of fear of the LORD” (11:2) – What are the seven gifts of the Holy Spirit according to CCC 1831?

3. 除了講義中《聖言共賞》的經文，你有其它經文和組員分享嗎？
Do you have any favorite passage(s) other than those listed in section C of the notes that you would like to share with your group members?


